



Mr Dominique M. Joovis

Head of investment Grade DCM, Asia
Goldman Sachs

Dominique Joovis is Goldman Sachs' Head of Asia Ex-Japan Investment Grade Capital Markets and Hybrid Capital Solutions. Previously, he worked in the London office and was Co-Head of the European Financial Institutions Debt Capital Markets Group with responsibility for hybrid capital products. He joined Goldman Sachs in 2005 as Head of Hybrid Capital Products for Europe.

Prior to joining the firm, Dominique was Head of the Structured Capital Solutions group at Lehman Brothers in Tokyo. He joined Lehman Brothers in London, in 2001, in the Hybrid Capital Products Group with responsibility for Germany and the Benelux.

Dominique began his career at JPMorgan in the European Financial Institutions Advisory Group in 1994. At JPMorgan, he held several positions in the debt capital markets and structured finance areas until 1999, when he left to join Donaldson, Lufkin & Jenrette.

Dominique earned a degree in financial engineering from the Solvay Business School, Brussels, in 1994.



左立東

高盛亞洲投資級債務資本市場主管

左立東先生是高盛日本外亞洲區的投資級資本市場及混合資本解決方案部門主管。此前，他駐高盛倫敦辦事處，是歐洲金融機構債務資本市場組的聯席主管，負責混合資本產品方面的工作。他在2005年加入高盛，成為該公司的歐洲混合資本產品主管。

加盟高盛前，左立東先生是雷曼兄弟東京辦事處的結構資本解決方案組主管。他在2001年加入雷曼兄弟倫敦辦事處的混合資本產品組，負責德國及比荷盧三國的業務。

左立東先生的事業起步於1994年摩根大通的歐洲金融機構諮詢組。在摩根大通，他曾相繼在債務資本市場及結構融資等部門任職。直至1999年，他轉投帝傑公司 (Donaldson, Lufkin & Jenrette)。

左立東先生擁有1994年自布魯塞爾索爾韋商學院取得的金融工程學位。